
 

SPF Vikbolandet 

Styrelsemöte 2019-12-04 Protokoll nr 09 

Plats: Östra Husby Bygdegård 

 

 

Närvarande: Magnus Arnoldson, Lars Andersson, Gunilla Nensén-

Johansson, Paul Finér, Agneta Carlberg, Kristina Kufver 

Jakobsson, Stig Botvidsson och Margareta Roos 

Frånvarande:  - 

 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Magnus Arnoldson hälsade styrelsemedlemmar välkomna och förklarade 

mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§ 3 Föregående protokoll. 

 Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

   

§ 4 Val av protokolljusterare  

 Till protokolljusterare valdes Agneta Carlberg.  

 

§ 5 Medlemsläget 

 Antal medlemmar är 399. Tre nya är anmälda och ansluts efter årsskiftet.  

   

§ 6 Ekonomi  

 Resultatet är fortfarande negativt och en faktura på blommor väntas in. 

Novemberträffen (72 betalande och 2 fribiljetter + lotteri) inbringade 5000 

kr men fortfarande fattas 4–5000  kr för ett nollresultat. Kan vi söka 

bidrag från Vuxenskolan, regionen och kommunen?   

  

§ 7 Programblad för 2020 

Paul Finér sammanställer programbladet som sedan ska korrekturläsas 

senast på styrelsemötet 8 januari. Han efterlyser en vårbild som ska pryda 

förstasidan. 

 

 

  



§ 8  Träff med sockenombud om 2020 

 Mötet hölls på Träffpunkten den 21/11 och ansvaret för månadsmötena 

fördelades. Alla nuvarande representanter kvarstår.  

 
   

§ 9 Resor och utflykter 

 Reseansvarig föreslår Porslinsmuseet i Godegård. Förslag på fler resor 

kommer senare. En kortare SPA-resa till Estland diskuterades och den 

föreslogs ligga på sensommaren. 

  

§ 10 Kurser och studiecirklar 

 Beslutades att ordföranden bjuder in SeniorNet som får berätta om de 

datakurser som de erbjuder i Norrköping. Studiecirkel inför någon 

planerad resa har efterlysts av medlemmar. Tre sammankomster behövs 

för att bidrag till cirkeln ska utgå. Olika resmål diskuterades men inga 

beslut fattades. Det är lättast att fylla en buss till dagsresor. 

 

§ 11 Handlingar till årsmötet – vem gör vad 

 Paul gör programbladet som sedan trycks upp till alla medlemmar. Lars 

ansvarar för de ekonomiska rapporterna. Stina gör verksamhetsberättelsen 

som dels ska läggas på hemsidan och dels tryckas upp i ett begränsat 

antal, 50–100 st, till årsmötet. Förhoppningsvis får vi hjälp med 

utskrifterna på Vuxenskolan. 

 

§ 12 Övriga frågor 

Gösta Dahllöv tackar för uppvaktningen i samband med hans högtidsdag. 

 

§ 13 Avslutning och nästa möte 
 Ordföranden Magnus Arnoldson tackade de närvarande för visat intresse 

och förklarade mötet avslutat. 

 

Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 8 jan 2020, kl. 13.00  i 

Östra Husby Bygdegård 

 

 

Vid protokollet: ___________________  

 Kristina Kufver Jakobsson 

 

Justerat:       _______________________ ________________________ 

 Magnus Arnoldson Agneta Carlberg  


